



*Le français suit*

Dear DWDC Members,

The Annual General meeting (AGM) of Dying With Dignity Canada (DWDC) will take place on Saturday, June 17, 2023, at 1:00 p.m. ET / 10:00 a.m. PT.

In order to allow attendance by our national membership, we will be holding the AGM virtually again this year. On the agenda are the presentation of the Financial Statements, the Election of Directors, the appointment of the Public Accountant, and Bylaw amendments.

On or about January 18, 2023, a request for nominations to the Board of Directors was circulated to all members and posted on several volunteer recruitment websites. All nominations received were carefully considered and, as a result, the following individuals are being recommended for election to the Board of Directors:

- James Cowan – fourth term
- Peter Godor – first term
- Bev Heim-Myers – fourth term
- Tammy Pham – second term
- Hayden Rubensohn – first term
- Ryan Webster – third term

These nominees possess a wide range of skills and will complement existing Board members' depth, while reflecting the skills identified in the nomination process. You can review a list of proposed and current Board members in the link below.

Included below are links to the agenda, the 2022 audited financial statements, and the Bylaw amendments, which will be presented at the AGM.

[\*\*Register for the  
AGM\*\*](#)

Registration closes on Friday, June 16, 2023 at 8:00 p.m. ET / 5:00 p.m. PT. Only DWDC members in good standing as of May 15, 2023 will be eligible to attend and vote at the meeting.

**This invite is not transferrable.**

You will receive an email confirmation of your registration with a link to join the meeting.

If you have any questions regarding the meeting or any of the meeting materials, please contact Gayle McClelland, Board Administrator, at [gayle.mcclelland@dyingwithdignity.ca](mailto:gayle.mcclelland@dyingwithdignity.ca) or Helen Long, CEO at [helen.long@dyingwithdignity.ca](mailto:helen.long@dyingwithdignity.ca).

We hope to see you there,



Bev Heim-Myers  
Chair, Board of Directors

## Important Documents

1. [Agenda](#)
2. [Minutes of 2022 AGM](#)
3. [Financial Statements](#)
4. [Nominations and Continuing Directors](#)
5. [Bylaw Amendments - Summary of revisions](#)
6. [Bylaw Amendments](#)

Bonjour,

L'assemblée générale annuelle (AGA) de Mourir dans la Dignité Canada aura lieu le samedi 17 juin 2023, à 13 h (HE) / 10 h (HP).

Cette année encore, afin de permettre à nos membres de partout au pays d'assister à l'AGA, nous la tiendrons en mode virtuel. L'ordre du jour comprend la présentation des états financiers, l'élection des administrateurs, la nomination de l'expert-comptable, et les modifications au règlement administratif.

Le 18 janvier 2023 ou vers cette date, un appel à candidatures pour le conseil d'administration a été diffusé à tous les membres et publié sur plusieurs sites Web de recrutement de bénévoles. Toutes les candidatures reçues ont été soigneusement examinées; à la suite de cet exercice, les personnes suivantes sont recommandées pour l'élection au conseil d'administration :

- James Cowan – quatrième mandat
- Peter Godor – premier mandat
- Bev Heim-Myers – quatrième mandat
- Tammy Pham – deuxième mandat
- Hayden Rubensohn – premier mandat
- Ryan Webster – troisième mandat

Ces candidats possèdent un large éventail de compétences et ajouteront à la profondeur du bagage des membres actuels du conseil, apportant en outre les qualités définies dans le cadre du processus d'appel à candidatures. Vous pouvez consulter la liste des candidatures proposées pour le conseil d'administration et des administrateurs actuels en cliquant sur le lien ci-dessous.

Vous trouverez ci-dessous des liens vers l'ordre du jour, les états financiers audités de 2022, et les modifications au règlement administratif, qui seront présentés à l'AGA.

**[Inscription à l'AGA](#)**

L'inscription prend fin le vendredi 16 juin 2023 à 20 h (HE) / 17 h (HP). Seuls les membres en règle de Mourir dans la Dignité Canada au 15 mai 2023 pourront assister à l'assemblée et voter.

**Cette invitation n'est pas transférable.**

Vous recevrez un courriel de confirmation de votre inscription contenant un lien vous permettant de participer à la réunion.

Si vous avez des questions au sujet de la réunion ou des documents connexes, veuillez communiquer avec Gayle McClelland, administratrice du conseil d'administration, à [gayle.mcclelland@dyingwithdignity.ca](mailto:gayle.mcclelland@dyingwithdignity.ca) ou avec Helen Long, directrice générale, à [helen.long@dyingwithdignity.ca](mailto:helen.long@dyingwithdignity.ca).

Nous espérons vous y voir,



Bev Heim-Myers  
Présidente du conseil d'administration

Documents importants :

1. [Ordre du jour](#)
2. [Procès-verbal de l'AGA de 2022](#)
3. [États financiers](#) (en anglais uniquement)
4. [Nominations et administrateurs restant en poste](#)
5. [Modifications au Règlement administratif - Résumé des révisions](#)
6. [Modifications au Règlement administratif](#) (en anglais uniquement)